

UNITED NATIONS / NATIONS UNIES



SECURITY COUNCIL OFFICIAL RECORDS

NINTH YEAR

678th MEETING: 18 AUGUST 1954
ème SEANCE: 18 AOUT 1954

NEUVIEME ANNEE

CONSEIL DE SECURITE DOCUMENTS OFFICIELS

NEW YORK

TABLE OF CONTENTS

	<i>Page</i>
Official communiqué	1

TABLE DES MATIERES

Communiqué officiel	1
-------------------------------	---

Relevant documents not reproduced in full in the texts of the meetings of the Security Council are published in quarterly supplements to the *Official Records*.

Symbols of United Nations documents are composed of capital letters combined with figures. Mention of such a symbol indicates a reference to a United Nations document.

* * *

Les documents pertinents qui ne sont pas reproduits *in extenso* dans le texte des séances du Conseil de sécurité sont publiés dans des suppléments trimestriels aux *Documents officiels*.

Les cotes des documents de l'Organisation des Nations Unies se composent de lettres majuscules et de chiffres. La simple mention d'une cote dans un texte signifie qu'il s'agit d'un document de l'Organisation.

SIX HUNDRED AND SEVENTY-EIGHTH MEETING

Held in New York, on Wednesday, 18 August 1954, at 3 p.m.

SIX CENT SOIXANTE-DIX-HUITIÈME SEANCE

Tenue à New-York, le mercredi 18 août 1954, à 15 heures.

President: Mr. T. F. TSIANG (China).

Present: The representatives of the following countries: Brazil, China, Colombia, Denmark, France, Lebanon, New Zealand, Turkey, Union of Soviet Socialist Republics, United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland, United States of America.

Official communiqué

In accordance with rule 55 of the provisional rules of procedure of the Security Council, the following communiqué was issued by the Secretary-General and is circulated in place of a verbatim record:

"The Security Council held its 678th meeting on 18 August in private to consider its draft report to the ninth session of the General Assembly, covering the period from 16 July 1953 to 15 July 1954. The Council approved the draft report, with the amendments which had been circulated before the meeting. In the case of the amendments circulated at or after the meeting, another meeting will be called if any objection is raised before 5 p.m., Monday, 23 August 1954; otherwise, they will be considered as adopted."

Président: M. T. F. TSIANG (Chine).

Présents: Les représentants des pays suivants : Brésil, Chine, Colombie, Danemark, France, Liban, Nouvelle-Zélande, Turquie, Union des Républiques socialistes soviétiques, Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord, Etats-Unis d'Amérique.

Communiqué officiel

Conformément à l'article 55 du règlement intérieur du Conseil de sécurité, le Secrétaire général a publié le communiqué dont le texte suit et qui tient lieu de compte rendu sténographique :

"Le Conseil de sécurité, réuni en séance privée, a tenu le 18 août sa 678ème séance, à laquelle il a examiné son projet de rapport à la neuvième session de l'Assemblée générale pour la période du 16 juillet 1953 au 15 juillet 1954. Le Conseil a approuvé le projet de rapport, compte tenu des amendements dont le texte avait été distribué avant la séance.

"En ce qui concerne les amendements déposés pendant ou après la séance, le Conseil se réunira de nouveau si une objection est soulevée à leur sujet avant le lundi 23 août 1954 à 17 heures ; dans le cas contraire, ces amendements seront considérés comme adoptés."

